
SAMORZĄD MIESZKAŃCÓW 
OSIEDLA "BLA.CHOWNIA" 

ZAItZĄ D OSIEDLA Protokół 
<47-225 K.dz •• rzyn-Kot:e posiedzenia Rady Osiedla Blachownia 

z dnia lO.05.2017roku 

Posiedzenie otworzyła o godz. 17.30 i prowadziła je przewodnicząca RO Blachownia 
Małgorzata Lipczyńska, która na wstępie : 

l) Stwierdziła na podstawie listy obecności, że w posiedzeniu bierze udział 9 członków Rady 
Osiedla Blachownia, co jest liczbą wystarczającą do podejmowania przez Radę uchwał, w 
następnych minutach dołączyło jeszcze dwóch członków RO; 

2) powierzyła protokołowanie posiedzenia Małgorzacie Lipczyńskiej; 
3) przedstawiła porządek obrad posiedzenia zawarty w zawiadomieniu o jego zwołaniu. 

Obecni na posiedzeniu członkowie Rady i Zarządu Osiedla Blachownia nie zgłosili 
sprzeCIWU; 
Porządek Obrad: 

l. Otwarcie zebrania i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie sprawozdania z poprzedniego zebrania. 
3. Sprawozdanie z okresu między posiedzeniami. 
4. Omówienie najważniejszych spraw dotyczących osiedla 
5. Omówienie akcji sprzątania świata w dniu l3.05.20l7r . 
6. Omówienie pikniku z okazji 3 Maja ma strzelnicy w osiedlu - rozliczenie faktur 
7. Omówienie i podział obowiązków dla poszczególnych osób na festynie który ma się odbyć w 
czerwcu 20l7r 
8. Zapytania członków RO i ZRO 
9. Wolne wnioski 
10. Zakończenie obrad. 

Ad.1 
Przewodnicząca otworzyła zebranie o godz. 17:30 i stwierdziła prawomocność obrad na podstawie 
listy obecności. 
Ad. 2 
Przewodnicząca przedstawiła sprawozdanie z poprzedniego zebrania RO. Obecni nie wnieśli uwag. 
W głosowaniu za przyjęciem protokołu brało udział 9 członków RO. 
Ad.3 
Omówiono pisma jakie wysłano w sprawie sponsoringu i wsparcia na zaplanowane imprezy w 
Osiedlu Blachownia: 

Piknik rodzinny 
Ad.4 
Najważniejsze sprawy dotyczące osiedla poza podstawowymi dotyczącymi stałych działań, jest 
sprawa ogrodzenia na placu zabaw i lamp. Pan Marian Łągiewka monitoruje te remonty 
Ustalono także termin następnego zebrania na 06.06.2017r 
Ad. 5 
Omówiono szczegóły akcji, którą przeniesiono ze względu na złą pogodę na godz. 11.00 w dniu 
213.05.20l7r. Sprzątamy lasek koło kanału oraz dalszą część wzdłuż ścieżki rowerowej i placu 
zabaw przy kanale. Kończymy ogniskiem i pieczoną kiełbaską. 
Ad.6 
Piknik odbył się przy dobrej pogodzie i świetnych nastrojach zarówno przybyłych mieszkańców jak 
i organizatorów. LOK SPARTA w pełni wywiązała się z zadania. Zawody przebiegały bez 
problemów. 



Ad. 7 
Omówiono zarys kosztorysowy pikniku organizowanego 17.06.20 17r . Przegłosowano konieczność 
zwiększenia środków na organizację o kwotę 1 OOOzł jako kwotę do wydatkowania jedynie w 
przypadku bezwzględnej konieczności. 
Za głosowało 9 członków RO 

Ad.8 
W związku z sygnałami mieszkańców o konieczności zwiększenia ilości ławek i koszy na śmieci na 
placu zabaw przy kanale RO przegłosowała że bonus w kwocie 10000zł na zadanie specjalne 
przeznaczy na zakup 7 ławek, które staną przy miasteczku ruchu drogowego i urządzeniach fitness. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 9 członków RO 

Wobec wyczerpania porządku obrad - prowadząca posiedzenie zamknął je o godz. 19:00 

W załączeniu: 
1. lista obecności. 
2. Teksy uchwał podjętych na posiedzeniu 

Protokolant Prowadząc . posiedzenie 

Lipczyńska 


